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ФАКУЛТЕТ „Компютърни системи и управление“ 

ФАКУЛТЕТ „Компютърни системи и технологии“ 
Катедра „Програмиране и компютърни технологии“ 

  препис-извлечение 
Препис-извлечение 

 

Протокол № 2 

от заседание на катедрен съвет 

на катедра „Програмиране и компютърни технологии“, 

проведено на 06.12.2021 г. 

 

Дневен ред: 

1. Учебни въпроси; 

2. Докторантски въпроси; 

3. Текущи. 

 

Катедрен състав   9 човека 

Редуциран състав   9 човека 

Кворум   6 човека 

Присъстващи   9 човека 

Неприсъстващи  няма 

Гласуващи   9 човека 

Избират  5 човека 

Катедреният съвет бе открит в 13:20 ч. 

На заседанието на катедрения съвет присъстват Доротея Тодорова и 

Александър Вълов, студенти ІІІ курс, ОКС „бакалавър“, ФаГИОПМ. 

По точка 1 от Дневния ред: 

1.1. На вниманието на катедрата бе представен отчет по проект Договор № 

211ИХЪБ0004-09/16.03.2021 г. Студентски иновационен хъб 2021 

Тема: Виртуална музейна експозиция с разширена реалност 

Екип: 

Ръководител: 

 

гл. ас. Димо Чотров, катедра ПКТ, ФКСТ 

Членове: Александър Вълов, студенти ІІІ курс, ОКС „бакалавър“, 

ФаГИОПМ 

 Доротея Тодорова, студенти ІІІ курс, ОКС „бакалавър“, 

ФаГИОПМ 
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Ръководителят на проекта гл. ас. д-р Чотров представи членовете на проекта 

студентите Александър Вълов и Доротея Тодорова и отбеляза, че всички дейности 

свързани с подготовка на материали и софтуерна разработка са извършени 

основно от тях, със съвети и насоки от негова страна. 

Александър Вълов и Доротея Тодорова направиха представяне на целите на 

проекта, дейностите по неговата разработка, използваните технологии, 

софтуерното проектиране и оценката на приложимост на резултатите. Тъй като 

интересът към технологии като виртуалната и разширена реалност в областта на 

културното наследство нараства непрекъснато, амбицията на проекта е да 

надгради съществуващите решения чрез подобряване на потребителското 

изживяване. Отбелязано бе, че прототипът е разработен със съдържание от музея 

на ТУ–София и може да бъде реализиран като приложение, което да бъде 

публикувано в платформи за мобилни приложения. 

Изказвания в подкрепа на представянето, актуалността и реализацията на 

проекта направиха доц. д-р Минковска и доц. д-р Ангелова-Димитрова. 

Студентите Доротея Тодорова и Александър Вълов напускат заседанието на 

катедрения съвет. 

1.2. Доц. Ангелова-Димитрова, поставям на обсъждане въпроса за търсене на 

нов титуляр на дисциплините „Програмиране на графични процесори“ (ПГП) и 

„WEB-базирани технологии“ (W-БТ). Двете дисциплини са избираеми съответно в 

зимен и летен семестър на специалност КТПП в ОКС „магистър“. Наложително е 

намирането на титуляр за дисциплината W-БТ, тъй като е в предстоящия семестър. 

Що се отнася до ПГП, най-късно през април трябва да бъде взето решение, тъй 

като, ако няма желаещ да я поеме, тя трябва да се замени от друга в модула. 

Гл. ас. д-р Чотров, налага се да намали натоварването си в ТУ, поради 

поемането на ангажимент на друго място, с надежда това да не доведе до 

напускането му от университета. Водени са разговори със студенти от 

специалността от предишни години, но по обективни причини те не могат да се 

включат пълноценно. 

Доц. Минковска, предлага да се даде възможност на двамата нови колеги в 

катедрата гл. ас. д-р Данов и гл. ас. д-р Николов да поемат при желание тези 

дисциплини. 

Доц. Ганчева, не може студенти да бъдат титуляри на дисциплини, така че, 

трябва да се помисли за титуляр, ако гл. ас. Чотров се оттегля като такъв. Не стана 

ясно тази година той ще води ли тази дисциплина. В магистърската програма на 

КСИ има дисциплина „Интернет технологии“, но тя е в зимния семестър. Може да 

се разговаря с проф. Наков и да се направи промяна в учебния план. За ПГП 

подкрепям доц. Ангелова да се обмисли и възможно най-скоро да направим 
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необходимото. Може да се търси и друга дисциплина по предложение на младите 

колеги с ОНС „доктор“. 

Гл. ас. д-р Николов, бих могъл да обмисля тази възможност. 

Гл. ас. д-р Данов, за мен летният семестър е доста натоварен. 

Гл. ас. д-р Чотров, мога да споделя моите материали. Промених доста от 

нещата, които проф. Горанова е водила. 

Доц. Ангелова, до края на м. декември, ако има желаещи да бъдат титуляр по 

W-БТ, нека ми изпратят имейл, след това ще търся хоноруван преподавател. 

1.3. Доц. Ангелова-Димитрова, съставът на държавната изпитна комисия не е 

променян от две години. Предлагам секретарят на комисията гл. ас. д-р Чотров да 

бъде заменен от гл. ас. д-р Калчева-Йовкова или от друг главен асистент. 

Гл. ас. д-р Калчева-Йовкова потвърждава, че е съгласна да е секретар на ДИК. 

Държавната изпитна комисия, която да провежда дипломни защити на 

студенти в ОКС „магистър“ по специалност КТПП в състав: 

Председател: Доц. д-р инж. Мария Ангелова Ангелова-Димитрова 

Членове: Доц. д-р инж. Веска Стефанова Ганчева 

 Доц. д-р инж. Даниела Велева Минковска 

 Доц. д-р инж. Людмила Йорданова Стоянова 

Секретар: Гл. ас. д-р инж. Елена Петкова Калчева-Йовкова 

бе подложена на явно гласуване и приета с резултати от гласуването: 

ДА - 7 НЕ - 0 БЕЛИ - 0 

По точка 2 от Дневния ред: 

Доц. Ангелова-Димитрова, относно кандидат-докторантския конспект по 

докторска програма „Системи с изкуствен интелект“, получих предложения за теми 

от доц. Ганчева и гл. ас. д-р Георгиев. Обобщените въпроси ги изпратих към всички 

колеги за сведение. Моля, ако има коментари или допълнителни предложения, да 

ги заявите сега или в този вид конспектът ще бъде представен на г-жа Николова. 

Предложения и коментари по конспекта не бяха направени. 

По точка 3 от Дневния ред: 

Доц. Ангелова Димитрова напомни, че отчетите трябва да се затварят на първо 

число, тъй като деканите ги подписват на второ. 

Гл. ас. д-р Георгиев попита дали катедрата ще поиска обявяване но конкурс да 

асистенти и препоръча да се разговаря с декана на факултета за отпускане на 

едно-две места за асистенти. 

Доц. Минковска попита има ли кандидати, тъй като обикновено конкурси се 

обявяват при наличие на поне един кандидат. 
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Доц. Ангелова припомни, че деканът на факултета е казал, че е 

препоръчително да се привличат кандидати, които са водили часове във 

факултета, и изяви готовност да разговаря с декана за обявяване на конкурс. 

Доц. Минковска припомни, че предстои защита на дисертационния труд на инж. 

Копаранов, така че съставът на катедрата няма да се намали. 

Гл. ас. д-р Георгиев препоръча да се мисли по този въпрос предварително и 

припомни думи на декана на факултета, че хабилитираните преподаватели трябва 

да подготвят асистенти. 

Доц. Ганчева каза, че наистина е препоръчително да има потенциален 

кандидат, но в същото време губим потенциални възможности непознати да се явят 

на конкурса. Катедрата има много малко студенти, и тъй като те са вече в ОКС 

„магистър“ имат работа и не проявяват интерес да останат като преподаватели в 

университета. Може да се помисли за обява, че катедрата търси хонорувани 

асистенти, които биха могли в последствие да бъдат привлечени като редовни. 

Гл. ас. д-р Георгиев предложи да се пусне обява във Facebook. Това също е 

възможност. Лошото на закона е , че изисква задължително писане на 

дисертационен труд. 

Други изказвания не бяха направени. 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието на катедрения съвет бе 

закрито в 14:15 часа. 

 

 

Протокол: Председател на КС: 

/маг. инж. С. Станкова/ /доц. д-р инж. М. Ангелова-Димитрова/ 

07.12.2021 г., София 


